

Keniale Projekte 2024  
Kenial projects 2024



KENIAL



Januar 2024 / Dharamala, Indien

Erneut erreichen warme Decken die kleinen Kinder im Slum von Dharamsala. Eigens genäht – ein keniales Dankeschön an Maloja und Primaloft. Vor Ort arbeiten wir zusammen mit der NGO Tong-Len. Es werden dringend mehr Decken benötigt.

Once again, warm blankets reach the young children in the slums of Dharamsala. Specially sewn - a big thank you to Maloja and Primaloft. On site, we work together with the NGO Tong-Len. More blankets are urgently needed.

**KENIAL**



Januar 2024 / Kapstadt, Südafrika

Die ehemaligen Strassenjungs in Kapstadt bekommen die Kletterbekleidung des Nationalteams. Danke DAV. Die Sachen sind super schön und robust. Vor Ort arbeiten wir mit The Homestead.

The former street boys in Cape Town receive the climbing clothing of the national team. Thanks to the DAV. The clothes are super nice and robust. On site we work with The Homestead.

KENIAL



Januar 2024 / Nakuru, Kenia

Rucksäcke und Kleidung für die Waisen- und Halbwaisen in Kenia. Danke Tatonka. Circa 100 Kinder werden dort von der Utunzi Kwa Watoto betreut. Die Kinder gehen in unterschiedliche Schulen und Internaten.

Backpacks and clothes for orphans and half-orphans in Kenya. Thanks Tatonka. Around 100 children are cared for there by Utunzi Kwa Watoto. The children go to different schools and boarding schools.

**KENIAL**



Februar 2024 / Deutschland

Gemeinsam mit LOWA dürfen wir 160 Paar Kletterschuhe an super ambitionierte Kletterer mit Handicap und ihre Betreuer verteilen.

Together with LOWA, we were able to distribute 160 pairs of climbing shoes to super ambitious climbers with disabilities and their supervisors.

KENIAL



Februar 2024 / Kirgistan

Die ersten Sachen erreichen mit Misha Kinder und Jugendliche in Karakol, Kirgistan. Alle Kinder dürfen dort an Ausflügen und Wintersportaktivitäten, die für sie organisiert werden teilnehmen und haben nun die notwendige Kleidung. Danke an Ortovox und Schöffel.

The first items reach children and young people in Karakol, Kyrgyzstan, with Misha. All the children there are able to take part in excursions and winter sports activities organized for them and now have the clothing they need. Thanks to Ortovox and Schöffel.

**KENIAL**



Februar 2024 / Bohorodtschany und Lviv, Ukraine

Dank LOWA können wir den Kindern und Jugendlichen der Bohorodtschany Schule, die wir schon jahrelang unterstützen, Kletterschuhe bringen. Ebenso einer Schule in Lviv. Jetzt wird fleißig weiter trainiert. Lauter super-motivierte Kids sind total begeistert.

Thanks to LOWA, we can bring climbing shoes to the children and young people at the Bohorodtschany School, which we have been supporting for many years. And to a school in Lviv. Now they are continuing to train diligently. All the super-motivated kids are totally enthusiastic.



Februar 2024 / Bogota, Kolumbien

Für die kleinen Kinder gibt es neue Schuhe, und für die größeren Kids Rucksäcke und Kleidung. Der Stadtteil in dem die Kinder leben ist gezeichnet von Armut und geprägt von Gewalt. Die Schule ist ein Ort der Ruhe und Geborgenheit für die Kinder. Danke an Schöffel, Lowa und Tatonka.

There are new shoes for the younger children and rucksacks and clothes for the older kids. The district in which the children live is characterized by poverty and violence. The school is a place of peace and security for the children.

**KENIAL**





März 2024 / Katutura, Namibia

Kleidung für die MitarbeiterInnen der Kids Soup Kitchen in Katutura, Namibia. Die Suppenküche für Kinder des Townships wird von Ehrenamtlichen vor Ort geführt, unterstützt von einem Verein im Harz.

Clothing for the staff of the Kids Soup Kitchen in Katutura, Namibia. The soup kitchen for children in the township is run by local volunteers and supported by an association in the Harz.

**KENIAL**



April 2024 / Nakuru, Kenia

Nochmal kann Bena der Utunzi Kwa Watoto Kleidung und Rucksäcke an die Waisen- und Halbweisen der Organisation verteilen.

Once again, Bena of the Utunzi Kwa Watoto is able to distribute clothes and rucksacks to the orphans and half-orphans of the organization.

KENIAL



April 2024 / Leh, Indien

Das Kloster Lamayuru in Leh, Ladakh, Indien. Auf über 3000m Höhe leben fast 30 kleine Jungs in den alten Klostermauern. Es werden dringend Decken gebraucht. Danke an Schöffel, Tatonka, Ortovox, Lowa.

The Lamayuru monastery in Leh, Ladakh, India. At an altitude of over 3000m, almost 30 young boys live in the old monastery walls. Blankets are urgently needed. Thx Schöffel, Tatonka, Ortovox, Lowa.

KENIAL



April 2024 / Bogota, Kolumbien

Immer wieder erreichen wir die untriebigen Sozialarbeiterinnen in Bogota, die Familien des ganzen Viertels unterstützen. Dank der Hilfe von Theresa vor Ort können wir auch die Mütter mit Kleidung unterstützen. Time and again, we reach out to the busy social workers in Bogota who support families throughout the neighborhood. Thanks to Theresa's help on site, we are also able to support the mothers with clothing.

**KENIAL**



Mai 2024 / Kathmandu, Nepal

Neue Shorts, T-shirts, Pullover und Jacken für die Heimkinder des New Kopila Heims in Kathmandu. Vor Ort besorgen unsere Reisenden Tina und Lukas auch Schulbücher und Schuluniformen. Danke an den DAV und Schöffel.

New shorts, T-shirts, sweaters and jackets for the children of the New Kopila Home in Kathmandu. On site, our travelers Tina and Lukas are also getting school books and school uniforms. Thx DAV and Schöffel.

KENIAL



Mai 2024 / Ulan Bator, Mongolei

Rucksäcke, Schuhe und Kleidung für die Mongolei. Wir unterstützen mit diesem kenialen Projekt die großartige Arbeit der NGO Freundeskreis Mongolei, die Kinder mit Einschränkungen und deren Familien unterstützt. Danke an Lowa, Ortovox und Tatonka.

Backpacks, shoes and clothing for Mongolia. With this kenial project we support the great work of the NGO Freundeskreis Mongolei, which supports children with disabilities and their families. Thanks to Lowa, Ortovox and Tatonka

**KENIAL**



Mai 2024 / Dharamshala, Indien

Neuen Kinder aus den Slums rund um Dharamshala kommen in die Schule, und auch ein paar große Kids brauchen dringend neue Jacken. Auch Laptops und Mobiltelefone für das medizinische Personal. Danke an Maloja, Sprayway und Columbia.

New children from the slums around Dharamshala are coming to school, and a few older kids also urgently need new jackets. Also laptops and cell phones for the medical staff. Thanks to Maloja, Sprayway and Columbia.

**KENIAL**



Mai 2024 / Kapstadt, Südafrika

Nochmal können wir Reisenden Kleidung für die Jungs von The Homestead mitbringen. Diesmal auch viele Rucksäcke. Jetzt fehlen nur noch die Sachen für die großen Jungs bis 21.

Once again we travelers can bring clothes for the boys from The Homestead, and this time lots of backpacks. All that's missing now are the clothes for the big boys up to 21.

KENIAL





Mai 2024 / Ulan Bathor, Mongolei

Kleidung und Rucksäcke für ein Kinderheim. Auch hier arbeiten wir mit dem Freundeskreis Mongolei zusammen. Danke an Ortovox, Tatonka, Columbia und Maloja.

Clothes and rucksacks for a children's home. Here, too, we are working together with Freundeskreis Mongolei. Thanks to Ortovox, Tatonka, Columbia and Maloja.

KENIAL



August 2024 / Tokmok, Kirgistan

Die Kinder leben in einem Kinderheim in Tokmok. Am Tag unseren Besuchs werden einige Neuzugänge erwartet, deren Eltern das Sorgerecht entzogen wurde. Alle Kinder bekommen von uns Kleidung für den kalten Winter. Danke an Ortovox, Sprayray und Columbia.

The children live in a children's home in Tokmok. On the day of our visit, some new arrivals are expected whose parents have been deprived of custody. We provide all the children with clothing for the cold winter. Thanks to Ortovox, Sprayray and Columbia.

**KENIAL**



August 2024 / Orlovka, Kirgistan

Ein zweites Heim in Kirgistan, mit weit mehr Kindern, die z.T. aus Russland in das Heim gesendet werden. Alle Kinder bekommen Kleidung für den kommenden Winter.

A second home in Kyrgyzstan, with far more children, some of whom are sent to the home from Russia. All the children receive clothing for the coming winter. Thanks to Ortovox, Sprayray and Columbia.

**KENIAL**



August 2024 / San Cristobal, Guatemala

Endlich auch wieder Reisende nach Guatemala. Unser Partner ist der Verein Progua e.V., der kleine Häuser für Dorfbewohner baut und die Kinder eines Kinderheimes unterstützt. Die Waisen-Kindern bekommen warme Kleidung. Danke an Maloja, den DAV und Schöffel.

Finally, travelers to Guatemala again. Our partner is the association Progua e.V., which builds small houses for villagers and supports the children in a children's home. The orphans receive warm clothes. Thanks to Maloja, the DAV and Schöffel.

**KENIAL**



September 2024 / Ruanda

Jedes Jahr freuen wir uns mit dem Verein Kinder und Jugendhilfe Ruanda e.V. über die neue Klasse in der Happy School. Und wie jedes Jahr gibt es von uns für die Kids Rucksäcke, Sandalen und Shirts. Danke Tatonka, sprayway, Ortovox und Columbia. Und dieses Jahr auch neue Sachen für die Lehrer.

Every year, we are delighted to welcome a new class to the Happy School together with the association Kinder und Jugendhilfe Ruanda e.V.. And like every year, we give the kids backpacks, sandals and shirts. Thanks to Tatonka, sprayway, Ortovox and Columbia. And this year also new things for the teachers.

**KENIAL**



Oktober 2024 / Katutura, Namibia

Jetzt geht was voran. Trikotsätze für die erste Frauenmannschaft der Riverheights in Namibia. Während die Jungs schon kange kicken und in der Schule unterstützt werden, gibt es nun auch eine Möglichkeit für Mädchen. Danke an Trikot für die Welt!

Now things are moving forward. Kits for the first women's team of the Riverheights in Namibia. While the boys have been kicking for a long time and are being supported at school, there is now also an opportunity for girls. Thanks to Shirts for the World!

**KENIAL**



Oktober 2024 / Katutura, Namibia

Nochmal Unterstützung für die Suppenküche Kids-Soup-Kitchen im Township in Katutura. Ein super Projekt. Danke an den DAV!

Once again support for the Kids Soup Kitchen in the township in Katutura. A great project. Thanks to the DAV!

KENIAL



Oktober 2024 / Kapstadt, Südafrika

Die letzten Jacken für die erwachsenen Jungs kommen an. Und dazu gibt es Fußballtrikots für die Jungs von The Homestead. Und jede Menge Fußbälle für den eigenen Fußballplatz.

The last jackets for the grown-up boys arrive. And there are also soccer shirts for the boys from The Homestead. And lots of footballs for their own soccer pitch.

KENIAL





November 2024 / Kathmandu, Nepal

Die großen Kids haben ihre Abschlüsse auf dem College gemacht, haben Jobs gefunden und leben nun selbstständig. Neue Kinder sind im Heim nachgerückt. Im November 2024 gibt es neue Jacken für die neuen Kids und für die, die gewachsen sind. Dazu Schulrucksäcke. Danke Ortovox und Tatonka.

The older kids have graduated from college, found jobs and are now living independently. New kids have moved into the home. In November 2024, there will be new jackets for the new kids and for those who have grown. Plus school backpacks. Thank you Ortovox and Tatonka.

**KENIAL**



November 2024 / Bogota, Kolumbien

Auch im November erreichen wir die Kinder der CES Waldorf in Bogota. Neben Kleidung gibt es noch Stifte, Malpapier und Spielsachen. Einfach kenial.

In November, we also reach the children at the CES Waldorf in Bogota. In addition to clothes, there are also pens, coloring paper and toys. Simply kenial.

**KENIAL**



November 2024 / Tangalle, Sri Lanka

Wir unterstützen die Kinder des Eliya Kinderheim in Tangalle. Neben Kleidung gibt es ein paar Spielzeugautos (danke Ellen) - und die kommen unfassbar gut an.

We support the children of the Eliya children's home in Tangalle. In addition to clothes, there are a few toy cars (thanks Ellen) - and they are incredibly well received.

KENIAL



November 2024 / Thailand, Bangkok und Chiang Mai

In Bangkok besuchen wir ein kleines Heim für Kinder unter drei Jahren. Die Heimleitung braucht Sandalen und Kleidung. Auch für die Jugendlichen mit Behinderungen, die weiter im Landesinneren leben, gibgt es Kleidung.

In Bangkok, we visit a small home for children under the age of three. The home management needs sandals and clothes. There are also clothes for the young people with disabilities who live further inland.

**KENIAL**



Dezember 2024 / Mombasa, Kenia

Ein Projekt steht noch an. Wir unterstützen das Child of Mercy Children's Home in Mombasa zum ersten Mal mit Reisenden. Wir sind gespannt.

One project is still pending. We are supporting the Child of Mercy Children's Home in Mombasa with travelers for the first time. We are excited.

**KENIAL**

Dezember 2024 folgen noch ein weiteres Projekt in der Ukraine, in Namibia, Südafrika und Kenia.  
Another project in Ukraine, Namibia, South Africa and Kenya will follow by December 2024.

2024 / Chile

Unsere Sachen nach Chile, zur Unterstützung von geistig behinderten Kindern stehen seit einem Jahr im Zoll. Wir warten.

Our goods to Chile, to support mentally handicapped children, have been in customs for a year.  
We are waiting.

KENIAL

Danke an alle Firmen, die uns unterstützen, alle Spender, Reisenden und eifrigen Helfer hier und vor Ort.  
Besonderer Dank an die Sozialarbeiter, Lehrer, u.a. die den Kindern jeden Tag zur Seite stehen.  
Wir brauchen Spenden um die Transporte und die anfallenden Gebühren zu finanzieren.  
Alle kenialen Menschen arbeiten rein gemeinnützig für die kenialen Projekte.

Thank you to all the companies that support us, all the donors, travelers and eager helpers here and on site. Special thanks to the social workers, teachers, etc. who support the children every day.

We need donations to finance the transportation and fees.  
All kenial people work purely on a non-profit basis for the kenial projects.

<https://www.kenial.de/>

Donations  
KENIAL e.V.  
IBAN DE46700916000000500640  
BIC GENODEF1DSS  
VR Bank Landsberg-Ammersee